

关于 2023 年境外汇款证明原始凭证情况说明

深圳瀚思博远教育科技有限公司（以下简称“瀚思博远”）是一家在中国工商部门合法注册的企业，统一社会信用代码为 91440300MA5FRCR6E。瀚思博远作为澳大利亚悉尼国际管理学院（以下简称“海外院校”）在中国的合作项目代表处，专责于“贵州商学院与澳大利亚悉尼国际管理学院合作举办的会展经济与管理专业”本科层次中外合作办学项目（以下简称“项目”），并以海外院校唯一指定授权单位的身份提供服务并负责相关财务事宜。

根据海外院校的授权安排，贵州商学院每年应将汇款直接汇入海外院校指定的账户，即瀚思博远账户。

特此说明



附件：澳大利亚悉尼国际管理学院授权书



International College of
Management, Sydney Pty Limited
ACN 003 144 045
as trustee for The ICTHM Trust
ABN 54 1 74 259 919
151 Darley Road
Manly, Sydney NSW
2095 Australia
Tel: +61 2 9977 0333
Fax: +61 2 9977 0555
info@icms.edu.au
www.icms.edu.au

2nd April, 2020

Shenzhen Hansiboyuan Education Technology Co., Ltd. (HSBY)

Re: Authorization to HSBY on the Joint Program Cooperation between International College of Management, Sydney (ICMS) and Guizhou University of Commerce (GZUC)

To Mr. Wei Wang,

ICMS is an accredited institution of higher education in Australia and provides educational services to students throughout the world. ICMS hereby authorizes HSBY, a China Based Company (Unified Social Credit Code: 91440300MA5FR6E) as the exclusive agent to be responsible to assist and facilitate the Chinese–foreign Cooperation Joint Program (hereinafter referred to as “Joint Program”) between ICMS and GZUC.

HSBY should actively cooperate with ICMS to maintain the long-term and healthy operation of the Joint Program. This Authorization will be valid during the Joint Program between ICMS and GZUC.

The obligation and responsibilities of HSBY herein shall be:

- Advice on curriculum design and documentary preparation of the Joint Program to meet the requirement of China MOE.
- Jointly recruiting complementary teaching resources according to the teaching plan of the Joint Program.
- Assist ICMS teaching materials to be introduced into the Joint Program at GZUC.
- Negotiate with GZUC to ensure the harmony of interests of ICMS, including specific financial arrangement of the Joint Program.
- Assist the Chinese teachers and scholars involved in the Joint Program to participate with training activities at ICMS.
- Facilitate any necessary mutual visits and academic exchange activities between ICMS and GZUC.
- Facilitate degree or non-degree study activities pursuant to the needs of the students in this Joint Program.

Hereby to certify and authorize.

International College of Management, Sydney (ICMS)



151 Darley Rd
Manly NSW 2095
Australia
Ph. 61 2 9977 0333
Fax. 61 2 9977 0555
www.icms.edu.au

2020年4月2日

深圳瀚思博远教育科技有限公司（以下简称 HSBY）

关于悉尼国际管理学院（以下简称 ICMS）和贵州商学院（以下简称 GZUC）中外合作办学项目，对深圳瀚思博远教育科技有限公司的授权

王伟先生，

ICMS 是一所澳大利亚高等教育机构，并向全世界的学生提供教育服务。ICMS 特此授权 HSBY（统一社会信用代码：**91440300MA5FRCR6E**）作为 ICMS 与 GZUC 中外合作办学项目（以下简称项目）的独家授权机构，对项目进行协助和促进。

HSBY 应当积极配合 ICMS 确保项目的长期健康发展。此份授权在 ICMS 与 GZUC 合作项目有效期内生效。

HSBY 的责任和义务如下：

- 按照中国教育部相关项目申报要求提供课程设计和材料准备方面的建议。
- 按照项目的教学计划联合招募补充教师资源。
- 协助 ICMS 教学内容向位于 GZUC 的项目进行引进。
- 与 GZUC 协商，协调 ICMS 利益，包括项目的具体财务分配。
- 协助项目内所涉及的中国教师、学者参加 ICMS 的教师培训活动。
- 促进 ICMS 和 GZUC 间必要的双边互访和学术交流。
- 促进项目内学生关于学历和非学历的教育活动。

特此证明并授权。


悉尼国际管理学院（ICMS）

国库集中支付凭证

第 DP2024040202501 号

凭证日期: 20240402

单位: 元

付款人	全称	贵州商学院	收款人	全称	深圳瀚思博远教育科技有限公司	
	账号	23116001040001629		账号	771874276417	
	开户银行	中国农业银行贵阳市宅吉支行		开户银行	中国银行深圳曦湾支行	
支付金额	人民币 (大写): 叁佰伍拾壹万柒仟伍佰元整				金额 (小写)	¥3,517,500.00
单位	贵州商学院	主管部门	贵州省教育厅			
功能分类科目	2050205高等教育	支付申请编号	AP20240402103736558			
结算方式	自助柜面	用途	支付贵州商学院中外合作办学项目运营费用			
		银行 会 计 分 录	(借):			
			复核员: 